

國立臺灣大學醫學院職能治療學系誠徵專任助理教授級以上教師

國立臺灣大學醫學院職能治療學系誠徵助理教授級或以上之教師，以從事生理職能治療或是心理職能治療之教學以及研究，並貢獻於專業之精進與發展。

(一) 資格：

1. 具有教育部認可國內外大學職能治療或相關領域之博士學位。
2. 臨床經驗：(1)或(2)
 - (1) 具有臨床生理領域或心理領域服務兩年或以上的全職或兼職經歷(須提供證明)優先考慮。
 - (2) 其他特殊領域專長。
3. 具有中華民國考選部考試(類科：職能治療師)及格證書者或中華民國職能治療師證書者。
4. 近5年內曾以第一作者或通訊作者發表職能治療相關原著論文於SCI或SSCI期。

(二) 工作內容：

1. 教授本學系：
 - (1)生理領域職能治療相關課程。或(2)心理領域職能治療相關課程。
2. 至本院附設醫院進行臨床教學與服務。
3. 擔任學士榮譽學程、碩士班以及博士班學生指導教授。
4. 從事職能治療相關研究並申請研究計畫。

(三) 預定起聘日：民國 116 年 8 月 1 日

截止收件日期：民國 115 年 12 月 31 日下午 5 時以前(臺灣時間)。

(四) 檢具資料：

1. 申請信件，註明意願以及專長領域。
2. 履歷表：含教育背景、工作經驗、研究計畫以及著作目錄(含論文抽印本)。請以本校醫學院「教師升等暨新(改)聘推薦表」、「論文目錄表Ⅲ-1」、「論文目錄表Ⅲ-2」、「論文目錄表Ⅲ-3」等表格撰寫。

3. 博士學位、工作經歷證明及中華民國考選部考試(類科：職能治療師)及格證書或中華民國職能治療師證書之影本。
4. 教學及研究計畫書(格式不拘。教學計畫書限 1 頁以內；研究計畫書限 2 頁以內)。
5. 其他有利於申請之資料。
6. 推薦函兩封(推薦人以現任或曾為被推薦人之指導教授或工作單位主管優先)。

備註：

1. 第 1~5 項請提供電子檔。請寄至：
收件人：毛慧芬主任
電子郵件信箱：huifen@ntu.edu.tw
副本：jamyLou@ntu.edu.tw (駱小姐)
※來信請註明「申請專任教職」。
2. 第 6 項由推薦人直接以紙本彌封寄送或以電子郵件寄至本系主任。
收件人：毛慧芬主任
紙本收件地址：100 台北市徐州路 17 號 4 樓 國立臺灣大學職能治療學系
電子郵件信箱：huifen@ntu.edu.tw
3. 第 2 項之各表格，請下載：<https://drive.google.com/drive/folders/1-FLdiOZb8fxa66auOLfDJDPNd0Gtp2q?usp=sharing>

(五) 聯絡方式：

連絡人：駱小姐

電子郵件信箱：jamyLou@ntu.edu.tw

電話：(02) 3366-8183

Faculty Positions Open in the School of Occupational Therapy, College of Medicine, National Taiwan University

The School of Occupational Therapy, College of Medicine, National Taiwan University is inviting applications for full-time faculty positions at the rank of Assistant Professor or above. Candidates should have a background in occupational therapy and demonstrate the ability to contribute to the School's educational and research excellence in areas related to occupational therapy in physical conditions or mental health.

Qualification:

1. Ph.D. (Doctor of Philosophy) or Sc.D. (Doctor of Science) in Occupational Therapy or related fields.
2. Clinical experience:
 - (1) At least two years of full-time or part-time clinical experience in occupational therapy for physical conditions or mental health (proof required) is preferred.
 - or
 - (2) Expertise in other specialized areas.
3. Holding an Occupational Therapist Certification issued by Ministry of Examination, Republic of China (Taiwan) or a valid Occupational Therapist License issued by Ministry of Health and Welfare, Republic of China (Taiwan).
4. At least one original research publication related to occupational therapy as the first author or corresponding author in an SCI or SSCI journal within the past five years is required.

Job Responsibilities:

1. Teach in the entry-level occupational therapy program and graduate programs (Master's and Ph.D.).
2. Provide fieldwork teaching and clinical services at National Taiwan University Hospital.
3. Mentor and supervise undergraduate Honors Program students and graduate students (Master's and Ph.D.).
4. Conduct research in occupational therapy related to physical conditions or mental health, and apply for government-funded research grants.

Position Start Date: August 1, 2027

Application Deadline: 5:00 PM, December 31, 2026 (Taiwan Time)

Required Document:

1. Cover letter indicating your interest and area(s) of expertise.
2. Curriculum Vitae, including educational background, work experience, research plans, and lists of publications (with reprints of papers).
Please use the following forms provided by NTUCM:
 - "Faculty Promotion and New Appointment Recommendation Form" (教師升等暨新(改)聘推薦表)
 - "Publication List Form III-1" (論文目錄表III-1)
 - "Publication List Form III-2" (論文目錄表III-2)
 - "Publication List Form III-3" (論文目錄表III-3)
3. Copies of Ph.D. or Sc.D. diploma, proof of work experience, and Occupational Therapist Certification issued by Ministry of Examination, Republic of China (Taiwan), or Occupational Therapist License issued by Ministry of Health and Welfare, Republic of China (Taiwan).
4. Teaching and research plan. (teaching plan within 1 page, research plan within 2 pages)
5. Other supporting materials to strengthen your application.
6. Two recommendation letters. (The referees are preferably the applicant's current or previous advisors at work or in academic research.)

Submission Guidelines:

1. Please email electronic copies of items 1 to 5 to:
Attn: Chair and Professor Hui-Fen Mao
Email: huifen@ntu.edu.tw
CC: Miss Lou (jamylou@ntu.edu.tw)
Subject line: "Application for Full-time Faculty Position"
2. Recommendation letters (item 6) should be sent directly by the referees, either:
 - By email to: huifen@ntu.edu.tw, or
 - By post in a sealed envelope to:
Chair and Professor Hui-Fen Mao
School of Occupational Therapy, National Taiwan University
4F, No. 17, Xu-Zhou Road, Taipei 100, Taiwan

Application Forms Download:

The forms mentioned in item 2 can be downloaded from the following URL:

https://drive.google.com/drive/folders/1_-FLdiOZb8fxa66auOLfDJDPNd0Gtp2q?usp=drive_link

Contact Information:

Miss Lou

Phone: +886-2-3366-8183 ; Email: jamylou@ntu.edu.tw